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همایش صنفی انجمن شرکت های نمایش 
ویدئوی آنلاین برگزار شد

اتحاد پلتفرم های 
نمایش آنلاین 

شــرکت های نمایش ویدئوی آنلاین ظرف چند 
ســال اخیر، خصوصا پس از شــیوع کرونا و لزوم 
رعایت قرنطینه خانگی در ســال اول پاندمی، به 
یکی از قطب های مهم ســرگرمی در کشور بدل 
شده  است.  این شرکت ها پیش از این از میانه دهه 
1390کوشیده اند تا به یک ساختار صنفی منسجم 
دست یابند. از شناخته شده ترین اعضای این انجمن 
که مردم با محصولات شان آشنا هستند می توان به 
فیلیمو، نماوا، فیلمنت، هاشور و تلوبیون اشاره کرد. 
با وجود اینکه فعالیت صنفی انجمن شرکت های 
نمایش ویدئوی آنلاین در ابتدا با اختلاف نظرهایی 
در میان اعضا همراه بود، اما مدتی است که فعالان 
اصلی این عرصه با هماهنگی بیشتری برای رسیدن 
به اهداف مشترک شان گام برمی دارند. نخستین 
همایش صنفی انجمن شرکت های نمایش ویدئوی 
آنلاین برگزار شد، در این مراسم، علاوه بر اعضای 
صنف، هیأت مدیــره و همچنین دبیــر انجمن، 
منوچهر شاهســواری، مدیرعامل خانه سینما و 
قاســم خداوردی لو از مدیــران مرکز ملی فضای 

مجازی حضور داشتند.

سردرگمی در حوزه تنظیم گری مقررات
محمدمهدی عسگرپور، دبیر انجمن در بخشی از 
سخنانش در این مراسم فصل مشترک دغدغه های 
مؤسســات عضو را چنین برشــمرد: »مهم ترین 
موضوع در این مجموعــه، تنظیم گری و مقررات 
بود. این موضوع تقریبا مسئله تمام مؤسساتی بود 
که با آنان جلسه داشــتیم و برای ما هم قابل فهم 
بود. پدیده  وی اودی که اصلا دلیل تشــکیل این 
انجمن هم بوده، به نسبت پدیده ای نوظهور است 
و به همین اعتبار در حوزه تنظیم گیری مقررات 
سردرگمی وجود دارد. نقشی که ساترا هم در این 
میان برعهده گرفته در ایجاد سردرگمی بیشتر، 

پررنگ بوده است.«

مقابله با بخش خصوصی
همچنین محمدحسن شانه ســاززاده، مدیرعامل 
پلتفرم نمــاوا، در ابتدای ســخنان خــود گفت: 
»متأسفانه وقتی بخش خصوصی در کشور ما فعالیت 
می کند، برخی دست اندرکاران تلاش می کنند با 
تمامی قوا آن بخش خصوصی را از پا دربیاورند. با این 
رویکرد در رگولاتوری خود ما در تلکام که رگولاتور 
مستقل اســت و زیرمجموعه و کارمند رقیب مان 
هم نیست، کمی این مشکل را داریم. اما در عرصه 
وی اودییک رگولاتور وابســته داریم و عزم شان را 
جزم کرده اند که هیچ محتوایی تولید نشــود. الان 
تقریبا هیچ فیلمنامه ای از مرحله تأیید نمی گذرد 
و اینها می گویند اشتباه  شده و برخی فیلمنامه ها 
برای تولید رفته، حالا باید جلوی مشکل را بگیریم و 
فیلمنامه را تأیید نکنیم تا تولید نشود. ما نیاز داریم 
که با هم متحد باشیم، باید فکری جدی کنیم. من 
به دوستان حاکمیتی عرض کردم، اگر می خواهید 
ما در این حوزه بمانیم و اگر 80درصد هم از ما راضی 
هستید آن 20درصد را به آن 80درصد ببخشید. به 
هر حال ما، بهتر از کانال های ماهواره ای یا چیزهایی 

از این دست هستیم.« 

انحصاری کردن تولید
محمدجواد شکوری مقدم، مدیرعامل فیلیمو، با 
تأیید صحبت های شانه ســاززاده گفت: »درست 
می گویند که از نظــر نهاد رگولاتــور فعلی یک 
وی اودی خوب، وی اودی خاموش اســت. ممکن 
است ما تشتت ها و افتراق هایی با هم داشته باشیم، 
اما می توانیم به درستی و براساس نقاط مشترک 
کنار هم قرار بگیرم. 2سال قبل من، آقای شانه ساز 
و آقای امیرشریفی، فریبی خوردیم و پذیرفتیم که 
داخل ساترا برویم. آن موقع نه ما و نه آقای شانه ساز 
باور نمی کردیم این شرایط به وجود  آید. امیدوارم 
کار بتواند به وزارت ارشاد بازگردد... . بحث خشک 
کردن تولیدات ما به این معناست که فقط زمینه ای 
برای پخش باشیم و تولید فقط در صداوسیما باشد. 
ما در 11 ماه گذشــته یک مجوز هم نگرفتیم و با 
خشک کردن تولید، 11 ماه بعد نمی توانیم از خاک 
بلند شویم. امیدوارم با اتحاد و استقامت راهی برای 

آینده بازکنیم.«

غافل نشدن از اهمیت افکار عمومی 
علی ســرتیپی، مدیرعامل فیلم نت با اشــاره به 
کارزاری که از ســوی او پیگیری می شود، گفت: 
»حضور من در مراســم افطار ریاست جمهوری با 
این رویکرد بود که در این مراســم وضعیت ساترا 
به طریقی عنوان شود و خوشــبختانه 2،3 نفر از 

دوستان این کار را انجام دادند. 
جواب آقای رئیســی این بود که قطعا این قضیه 
را پیگیری خواهند کرد. در آن جلسه به هر حال 
انتقادهایی از کمیسیون فرهنگی هم صورت گرفت 
و قرار شد آقای رئیسی موضوع را در شورای عالی 

انقلاب فرهنگی مطرح کنند.

رشد کیفی تولیدات
منوچهر شاهســواری، مدیرعامل خانه ســینما، 
در بخشی از ســخنانش در این مراسم گفت: »در 
ابتدای ســال 1399حکم تعطیلی ســامانه های 
نمایش آنلاین امضا شد و اینطور نبود که بار اول مان 
باشد این ماجرا را می بینیم. ساترا اصلا بعد از این 
جریان به وجود آمد. در چنین شــرایطی بود که 
مجموعه ای از کارزارها شکل گرفت تا برای مدت 
قابل توجهی سامانه ها توانســتند مجوز بگیرند و 
تولیدات درجه یکی ساخته شود.« او از رشد کیفی 
تولیدات سامانه های نمایش درخواستی به مرور در 
سال های گذشــته یاد کرد و گفت نباید ذات بازار 

نادیده انگاشته شود.
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عشق است و آتش و خون
نادر طالب زاده هنرمند تراز انقلاب اسلامی و چهره ای چند وجهی در خدمت جبهه فرهنگی انقلاب بود 

که  بــود  تقدیــر چنین 
یار وفادار ســیدمرتضی 
آوینــی در روز قــدس، 
دعــوت حــق را لبیک 
بگوید. نادر طالــب زاده را با فعالیت های 
متنوع و گســترده فرهنگــی اش به یاد 

می آوریم . با ســریال »بشارت منجی« و 
فعالیت های مؤثرش در حوزه ســینمای 
مســتند و آن حضور دلاورانه در عرصه 
جنگ بوســنی. طالــب زاده را به عنوان 
تهیه کننده، مجری و کارگردان با انبوهی 
از برنامه ها و مجموعه هــای تلویزیونی 

به خاطر می آوریم که نخ تسبیح شــان، 
خدمت به آرمان های انقاب اســامی 
بود. نــادر طالــب زاده را به عنوان مدیر 
فرهنگی با دبیــری کنفرانس بین المللی 
افق نو، دبیری جشنواره فیلم عمار به یاد 
می آوریم. هنرمند خستگی ناپذیری که 

در تأسیس شبکه افق نقش داشت و کنار 
فعالیت هنری، بــا تواضع و خضوعی کم 
نظیر شاگردان بسیار تقدیم هنر انقاب 
کرد . درگذشــت این چهره شاخص هنر 
انقاب، واکنش های گســترده ای را به 
همراه داشت. از رئیس جمهور تا شهردار 

تهران و رئیس سازمان صدا و سیما گرفته 
تا هنرمندانی چون ابراهیم حاتمی کیا و 
مســعود ده نمکی، عروج نادر طالب زاده 
را تســلیت گفتند و بر نقش مؤثرش در 
پیشبرد اهداف فرهنگی انقاب اسامی 

تأکید کردند.

 اصغرآقای شوخ طبع جبهه
گفت وگو با اصغر نقی زاده، رزمنده، عکاس 

جبهه و بازیگر، که اکنون اجرای مستند 
جنگ دوست داشتنی را بر عهده دارد

روزی خواهد آمد که هیچ کس 
نتواند  از شما دفاع کند

زنده یاد آیت الله محمد محمدی ری شهری و 
مدیریت رسیدگی به پرونده2 کودتا

 کالبدشکافی 
یک کتاب

گفت وگو با خسرو صبری، مترجم کتاب 
»کالبدشناسی ترور«، اثر اندرو سینکلر

جواد رضویان در 
»عید حسابی«

»عید حسابی« با اجرای جواد 
رضویان و لاله صبوری از عید 
فطر روی آنتن شبکه نسیم 
می رود. امین فیض آبادی، 
تهیه کننده اجرایی درباره این 
برنامه که همزمان با عید فطر 
از شبکه نسیم پخش می شود 
افزود: »عید حســابی« به 
تهیه کنندگــی فریدالدین 
نیکجو، روایت متفاوتی است 
از یک جشن تلویزیونی که 
 از عید فطر آغاز می شــود.
فیض آبادی درخصوص اجرای 
مجریان برنامه گفت: بدون 
شــک جواد رضویان و لاله 
صبوری اجرایی متفاوت از 
یک جشن را در مقابل نگاه 
بینندگان خواهند داشت. 
اجرایی به همراه یک روایت 
تلویزیونی بــا همکاری و 
همیاری سایر عوامل صحنه 
که نه به صورت نمایشی، بلکه 
به صورت ایجاد موقعیت های 

زنده و رئال خواهد بود، 
نمونه ای که در هیچ برنامه 
تلویزیونی به آن پرداخته 
نشده است. وی درخصوص 
فضای محتوایی برنامه گفت: 
در این برنامــه چهره های 
شناخته شده ای مانند حمید 
لولایی، شــهاب عباسی، 
مجید واشقانی، فرزاد فرخ، 
رحیم شــهریاری و عده ای 
از هنرمنــدان عرصه های 
بازیگری و موسیقی حضور 
دارند که بــه نوعی اجرایی 
متفاوت با مجریان ما خواهند 

داشت.

استقبال سرد 
منتقدان از مکبث 

دنیل کریگ

نمایش مکبث شــاهکار 
ادبی شکسپیر با بازی دنیل 
کریگ در نقش مکبث و روث 
نگا در نقش لیدی مکبث به 
کارگردانی سام گلد برای 
نخستین بار روز پنجشنبه 
روی صحنه تئاتر در برادوی 
اجرا شد. این نمایش پیش 
از تولید و اجرا با مشکاتی 
نظیر ابتــای دنیل کریگ 
به کرونــا روبه رو شــده 
مشــکات  به دلیل  بود. 
پیش آمده، تمرین بازیگران 
جهت اجرای نمایش 11روز 
به تعویق افتاد و بازیگران 
این نمایــش تنها 4هفته 
فرصت تمریــن و آماده 
شدن اجرای آن داشتند. 
اجرایی که پنجشنبه روی 
صحنه رفت، پیش نمایش 
»مکبث« بــوده که اجرای 
اصلی از 10ژوئیه خواهد بود.

 برد پیت
 در نقش ستاره 
سینمای صامت

اولین تریلــر فیلم جدید 
و پرستاره »دمین شازل« 
با عنوان »بابــل« رونمایی 
شد. به گزارش ایندی وایر، 
در جریان برگزاری رویداد 
ســالانه »کامیک -کان« 
در لاس وگاس کــه ویژه 
ســینماداران سراســر 
آمریکاســت، ویدئویی از 
فیلم »بابل« ساخته جدید 
»دمین شزل« رونمایی شد 
که در آن »بــرد پیت« در 
نقش یک ستاره سینمای 
صامت در کنار »مارگو رابی« 
مقابل دوربین رفته است. 
پیش از این اطاعات کمی 
در مورد فیلم »بابل« فاش 
شده بود: فیلمی که داستان 
آن در دوره ای در اواخر دهه 
1920در جریان گذار صنعت 
سینما از فیلم های صامت 
به فیلم هــای ناطق اتفاق 
می افتاد. فهرست پرستاره 
این فیلم شــامل بازیگران 
دیگری چون »توبی مگوایر«، 
»مکس مینگا«، »اسپایک 
جونز«، »جان اســمارت«، 
»سامارا ویوینگ« و »اولیویا 
وایلد« نیز می شود. »بابل« 
نخستین پروژه سینمایی 
»دمین شزل« پس از فیلم 
»نخستین انسان« در سال 
2018است. شــازل در این 
فیلم، حــوادث مأموریت 
آپولو 11را با محوریت زندگی 
نیل آرمسترانگ به تصویر 

می کشد.

رئیس جمهور: این جهادگر جبهه 
جنگ نرم، افق های تازه ای برای مبارزه با تهاجم فرهنگی گشود

رئیس جمهــور در پیامی با تســلیت درگذشــت 
هنرمند انقلابی و فرهیخته، مرحوم نادر طالب زاده 
آورده اســت: درگذشــت این چهــره مؤثر جبهه 
فرهنگی انقلاب اســلامی، دل اصحاب فرهنگ و 
هنر را جریحه دار ســاخت و اهالی هنــر متعهد را 
 داغدار کرد.به گزارش ســایت ریاست جمهوری، 
ســیدابراهیم رئیسی در پیام تســلیت خود به مناســبت درگذشت مرحوم 
طالب زاده با اشــاره به کارنامه درخشــان این هنرمند، بر مجاهدت های این 
چهره مؤثر جبهه انقلاب تأکیــد کرد.متن پیام رئیس جمهور به شــرح زیر 
است:درگذشت هنرمند انقلابی و فرهیخته، چهره مؤثر جبهه فرهنگی انقلاب 
اسلامی، مرحوم نادر طالب زاده، دل اصحاب فرهنگ و هنر را جریحه دار ساخت 
و اهالی هنر متعهد را داغدار کرد.این جهادگر جبهه جنگ نرم در مستندسازی، 
مجری گری، کارگردانی و برنامه سازی، آثار درخشانی از خود به جا گذاشت و 
در کسوت یک فعال رسانه ای و همچنین مدیر فرهنگی و کارشناس مسائل 
بین المللی، افق های تازه ای از آگاهی بخشــی و مبارزه با تهاجم فرهنگی را 
گشود. افزون بر اینها، این همرزم و یار شــهید آوینی با فعالیت های آموزشی 
متعدد، همواره در سنگر مقاومت و استقامت پاسدار بی چشمداشت آرمان های 
بلند انقلاب اسلامی و ارزش های متعالی فرهنگ و هویت ملی بود و نام خود 
را در تاریخ فرهنگ و هنر این مرز و بوم ماندگار کرد.اینجانب درگذشــت این 
هنرمند و فعال فرهنگی جبهه انقلاب را به خانــواده محترم، جامعه هنری و 
شــاگردان آن فقید تســلیت می گویم و در این ایام پر فیض برای ایشان علو 
درجات و همجواری با شهید آوینی و دیگر شــهدای گرانقدر هنرمند و برای 

بازماندگان صبر و سلامتی از خداوند سبحان مسئلت دارم. 

حاتمی کیا: 
نادر بود در سلوک عارفانه و مومنانه

ابراهیــم حاتمی کیا هــم در دل نوشــته ای این 
چنین یاد دوســت و همراه قدیمــی اش را گرامی 

داشت:یالطیف
نادرترین یار.

حاج نادر طالب زاده از میان یاران رفت.
نادر طالب زاده، نادرترین شخصیتی بود که در حوزه 

هنر سینما می شناختم.
 نادر بود در چهره پرنفوذ و مهربانش.

نادر بود در اصرار و ایمان به آنچه معتقد بود و با همه وجود آن را در رســانه و 
هنر به کار می بست.

نادر بود در زیست غریبش در سرزمین غرب.
نادر بود در سلوک عارفانه و مومنانه.

نادر بود و بعید می دانم کسی بتواند جای خالی او را پر کند.
خدایش او را با اولیا  محشور کند.

مسعود ده نمکی:
 نادر جان سام ما را به امام و شهدا برسان

مسعود ده نمکی هم متنی خطاب به نادر طالب زاده 
نوشت و اینگونه با دوست قدیمی اش خداحافظی 
کرد:نــادر جان!می دانم از امشــب پوســتر هایت 
را فراوان چــاپ خواهند کرد و برایــت کلیپ ها و 
مســتندها خواهند ســاخت اما از غصه های این 
ســال های آخر تو نخواهند گفت.از بی مهری های 
کسانی که تو برایشــان نردبان فراهم کردی. از حرف های در گوشی که بارها 

برایم گفتی و مرا هم به صبوری دعوت کردی.
از اینکه می گفتی مسعود جان! نسل جنگ چیز دیگری بود و تکرارنشدنی است 
و از هم سنگران امروز باید به اندازه فهم شان توقع داشت.می گفتی چک دست 
کسانی است که خودمان دسته چک دستشان دادیم اما به اسم نو انقلابی گری 

از روی ما رد شده اند. کاری که ما با نسل خودمان و سیدمرتضی آوینی نکردیم.
می دانم درست مثل شهید آوینی همانها که خون به جگرش کردند و برایش مرثیه 
خواندند، برای تو هم همانها که قلبت را آزردند سیاه پوش خواهند شد.حیف که به 
صبر و سکوتم فراخواندی وگرنه گفتنی ها بسیار است.عزت و ذلت دست خداست 
نادر جان. سلام مرا هم به امام و شهدا برسان و بگو رفقای قدیمی در راه هستند…

رئیس سازمان صدا و سیما: 
رسانه ملی سرمایه ای بزرگ را از دست داد

پیمان جبلی، رئیس ســازمان صدا و ســیما نیز با 
اشاره به فعالیت های مؤثر نادر طالب زاده در رسانه 
ملی درگذشــت این چهره صدیق جبهه انقلاب را 
تســلیت گفت. در بخش هایی از پیام پیمان جبلی 
آمده است:حاج نادر در طول عمر پربار خود، همواره 
چون ســربازی فداکار، در صحنــه فرهنگ و هنر 
حاضر بود و با آثار درخشان فرهنگی هویت مدار در عرصه رسانه و در تکاپوی 
بی وقفه فکری، در راه تبیین اندیشه اســلامی و گفتمان انقلاب اسلامی گام 
برداشت. آن مرحوم، همواره در آثار مســتند و برنامه های تلویزیونی، در برابر 
 تفکرات صهیونیستی و استکباری دست به افشاگری زد و تفکر عدالت طلبانه و

ظلم ستیزانه انقلاب اسلامی را ترویج کرد.
آن عزیز انقلابی با برگزاری سلسله همایش های افق نو و شناسایی و تجمیع 
اندیشمندان غیرایرانی و غیرمسلمان ضد آمریکایی و ضد صهیونیستی، نقشی 
بزرگ در شکل گیری جبهه جهانی نخبگان عدالت خواه و ضد ظلم ایفا کرد و 
اینچنین شد که هدف مستقیم کینه و عصبانیت آمریکای مستکبر قرار گرفت 
و به جرم تلاش برای برگزاری همایش های افق نو در لیست تحریم های ظالمانه 

آمریکا قرار گرفت.
 وی همچنین به عنوان نظریه پردازی متعهد و در جایگاه یکی از بانیان جشنواره 
فیلم عمار، همه ســعی خود را به کار بســت تا با کنار هم قرار دادن و تربیت 
استعدادهای جوان و متدین، جبهه فرهنگی انقلاب را ایجاد و مستحکم سازد.
بی شک رسانه ملی با این ضایعه دردناک ســرمایه ای بزرگ را از دست داد. 
اگرچه در ادامه مسیر خود چون گذشــته، از آثار فکری و معنوی آن مرحوم 

بهره خواهد برد.

رئیس حوزه هنری:   بوی سیدمرتضی را از او استشمام می کردیم

محمد مهدی دادمان، رئیس حــوزه هنری انقلاب 
اسلامی نیز در پیام تسلیتی درگذشت نادر طالب زاده 
را تسلیت گفت. دادمان در این پیام که بخش هایی از 
آن را می خوانید این چهره جبهه انقلاب را مجاهدی 
خستگی ناپذیر نامید: جان بیقرارش، او را 3 ماه پیش 
از پیروزی انقلاب اسلامی از دانشگاه کلمبیا به وسط 
خیابان های تهران کشاند.او همیشه حاضر بود؛ از عکاسی لحظه های انقلاب تا 
سرپرستی خبرنگارهای خارجی، از دفاع مقدس تا سریال مسیح و برنامه راز، از 
گروه تلویزیونی حوزه هنری تا جشنواره عمّار. او از برپاکنندگان جبهه فرهنگی 
انقلاب بود و هر آنچه امروز در این جبهه هست بهره ای از همّت، اراده و دانش آن 
مجاهد خستگی ناپذیر دارد. حاج نادر برای ما که آن قلندر شهید را از نزدیک درک 

نکردیم، غنیمتی گرانبها بود که بوی سیدمرتضی را از او استشمام می کردیم.

شهردار تهران: 
طالب زاده مروج گفتمان مقاومت ضد آمریکایی و ضد صهیونیستی بود

 علیرضا زاکانی، شــهردار تهران نیز بعد از انتشار 
خبر درگذشــت نادر طالب زاده در صفحه شخصی 
خود نوشت:» نادر طالب زاده حق بزرگی بر جریان 
رسانه ای و مستند ســاز انقلابی کشور دارد.4 دهه 
تلاش رســانه ای او برای ترویــج گفتمان مقاومت 
ضد آمریکایی و ضد صهیونیستی در خارج از ایران 

نشانه باور عمیقش به آرمان های امام راحل بود.«

گزارش


